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Zwracam się z prośbą wykonania opinii dendrologicznej drzew rosnących wzdłuż ulicy Ku Słońcu. 
Drzewa zaznaczone kolorem czerwonym wyglądają na zaatakowane jakąś chorobą, drzewa 
zaznaczone na żółto (zimozielone) od kilku lat sukcesywnie zżółkną. Ich stan się pogarsza z roku na 
rok. Proszę o opinię co jest przyczyną takiego stanu drzew i czy mogą być one leczone.  
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